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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
GUVERNÖRSRÅDET 

 

PROTOKOLL NR 2, 2005-2006 
 
 
Tid: 13-14/8 2005 
Plats: Scandic Infra City, Upplands Väsby. 
Beslutande: GRO Lennart Löf, DG Willy Bäckström 101-A, DG Monica Nero 101-B, DG 

Liss-Britt Landén 101-GD, DG Mona Larsson 101-N, DG Peder Nordlund 101-
P, DG Ingrid Jerlsten 101-S, DG Bengt Almqvist 101-SM, DG Allan Larsen 
101-SV, DG Per-Eric Josefsson 101-U, DG Bengt-Arne Bengtsson 101-VG 
I övrigt se separat lista. 
 

 
Före mötet på lördag talade IP Ashok Mehta till deltagarna med hälsning från internationella 
styrelsen och från lions i Indien. Svenska lions har genom sina insatser med bl a Water India 
Projekt sträckt ut en hand till sina medmänniskor i Indien. 
 
På lördagskvällen hade lionsmedlemmar möjlighet att möte internationelle presidenten (IP) 
Ashok Mehta. IP Mehta pratade om service och vänskap genom lions och mellan folken. IP 
Mehta delade ut lions högsta utmärkelse ”Order of Lions – Service of Humanity” till Sema 
Panboon, Lions Club (LC) Skellefteå för sitt synnerligen medmänskliga agerande i Thailand 
med anledning av Tzunamin 26 december, 2004. 
 
Guvernörsrådets ordförande (GRO) Lennart Löf informerade och påminde om årets 
verksamhetsmål ”Lions mot våld och droger”. 
 
§ 20 Mötets öppnande 

GRO Lennart Löf hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  
GRO Lennart informerade om att: 

• i § 13 g GR 1 2005-2006 skall det stå LCI och inget annat. 
• Arbetssätt för guvernörsrådet (GR), verkställande utskottet (VU) och 

kommittéer blir att kommittéordföranden skall skicka rapport till 
kontoret ställda till GR senast tre veckor före GR-mötet. Följande 
kommittéer skall rapportera till varje GR-möte: Framtidsfrågor, 
Humanitär verksamhet, Ungdom, Narkotika, Handikapp samt 
Katastrofberedskapen. 
Kontaktpersoner som valts av GR skall minst en gång per år rapportera 
till GR enligt ovan. Följande kontaktpersoner skall rapportera till GR 
minst en gång per år: Orkester Norden, Astma/Allergi - Röda Fjädern, 
Diabetes, Forskningsfonden för åldersrelaterade sjukdomar – Röda 
Fjädern, Sveriges Lions Hjälpfond, Konungens jubileumsfond, LEO 
samt lions Quest. 
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VU är det verkställande organ som på GR uppdrag utreder och 
verkställer olika ärenden. 

• Jan Demuth har utsetts till kontorsansvarig. 
• Lions representeras i första hand av GRO och i andra hand av den GRO 

utser. 
• Tidningskommittén består av Maud Nordell The Lion föredragande, 

Claes Christell 101-A, Erik Bohlin 101-U samt GRO Lennart Löf 101-
GD. 

• Vid möte den 19 juni § 151 GR 11 2004-2005 beslutades att VU skall 
kallas AU. Frågan kan inte avgöras av GR utan måste skjutas till 
Riksmötet (RM) i Trollhättan om GR beslutar att lägga detta förslag. 

 
Beslut: GR beslutar att upphäva beslutet i § 151 GR 11 2004-2005 om 
namnändring av VU till AU. 
 

§ 21 Val av sekreterare 
vGRO Annette Eiserman-Wikström valdes till sekreterare för GR-möten under 
verksamhetsåret 2005-2006. 

 
§ 22  Val av justeringspersoner 

DG Liss-Britt Landén 101-GD och DG Mona Larsson 101-N valdes att justera 
protokollet 

 
§ 23 Anmälan om övriga frågor 

a: NSR 2008, LC Lidingö söker. 
b: Barndiabetesfonden, representant från lions. 
c: Almanacka för Novozybkov. 
d: Orkester Norden. 
e: Stadgar. 
f: Fasadflagga. 
g: Tumba Mix. 

 
§24 Fastställande av ärendelistan 

Ärendelistan fastställdes med ovanstående tillägg. 
 
§ 25 Kommittérapporter 

Framtid 
Bengt Grönvall har till mötet inkommit med en skriftlig rapport, se bilaga 9. 
Bengt påpekar att det nu är synnerligen skarpt läge för att ge lionsrörelsen alla 
möjligheter att växa. Föregående års GR tog beslut om att årets MO/EO-
seminarie inte skall genomföras utan all kraft skall satsas på ett nytt seminarie 
för ZO med budskap hur man faktisk kan få in nya medlemmar. Vice 
distriktsguvernör (vDG) Åke Björkman visade en synnerligen intressant metod, 
”Positiv medlemsutveckling”, som använts i en zon 6 i 101-SV. Metoden har 
medfört att ett antal nya medlemmar anslutit sig till klubbarna i zonen. Denna 
metod skall spridas genom seminariet till alla zonordförande i landet. Seminariet 
beräknas kunna hållas den 8-9 oktober 2005 i Gävle. Eftersom finansieringen av 
seminariet inte var löst bordlades frågan. 
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Inför varumärkeskampanjen föreligger ett förslag att ge ut en tidning riktad till 
allmänheten. Eftersom finansieringen av den extra utgåvan inte var löst 
bordlades frågan. 
 
Erkki Laine kommer att kalla Bengt Grönwall, vår koordinator för programmet 
”Mission 30” till Finland i september.  
 
Distrikten skall utse en koordinator som kallas till det föreslagna seminariet i 
oktober.  
 
Beslut: GR beslutar att DG skall utse en koordinator per distrikt. 
 
 
Hjälpverksamhet 
IRD Lennart Ahrnlund har till mötet inkommit med en rapport, se bilaga 10. 
Lennart har tillsammans med Alf Werner, Jan Seebass och Melker Lindquist 
haft ett arbetsmöte den 5 augusti. Följande information kan komplettera bil 10: 

• Viljandi är i stort sett avslutad. 
• Maarja Village är avlutad. 
• Varor till Grozny ligger för tillfället fast i tullen men förväntas att 

skickas vidare inom ca två veckor. 
• Katastrofberedskapen har haft möte angående skyfall i Bombay, Indien. 
• IR-seminarie kommer att anordnas den 9-10 september 2005 i 

Örnsköldsvik. 
• Regler för projekt skall tas fram – arbetet pågår. 
• 140 ökentält är beställda till Räddningsverket vilket de tacksamt ser fram 

emot att tillhandahålla. Räddningsverket vill framföra sitt tack till 
klubbarna som så generöst bidragit. 

 
Novozybkov har nu kommit med en ansökan om reparation av ett tredje hus, 
Hus C, som är ett barnsjukhus i synnerligen dåligt skick. Kommittén tittar på om 
det finns möjlighet att bistå med hjälp. Innan förslag blir aktuellt måste en 
mycket noggrann inspektion göras. I övrigt är statusen den att Hus A, det vita 
huset, är klart så när som på smärre justeringar. Hus B, det röda huset, är under 
arbete och finansieringen är löst genom att det finns 962000 i kassan samt 75000 
USD som tidigare ansökts från LCIF. 
 
Motion om nytt projekt i Casa Minunata återremitterades från RM till GR och 
enligt § 128 i GR 10 2004-2005 har humankommittén fått i uppdrag att gå 
igenom förslaget. 
 
Beslut: GR beslutar att Hus C skall utredas vidare av humankommittén innan 
förslag kan läggas.  
Vidare beslutas det att de återstående 28594,- skall finnas tillgängliga för 
efterbesiktning av projekt Viljandi. 
I övrigt lades rapporten till handlingarna. 
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Handikapp 
Börje Jonsson har till mötet skickat in projektplaner enligt bilaga 11a – 11d. 
Börje menar att årets målsättning att verka mot våld även gäller 
handikappsområdet. Att inte förstå en handikappads behov är en typ av våld som 
går att undvika. Börje ber DG att i sina nyhetsbrev uppmana klubbar att 
nominera kandidater till bragdlejon och livskvalitetspriser. Bragdlejon kan den 
få som gjort anmärkningsvärda prestationer i någon sport under 2005. För att 
kunna nomineras till livskvalitetspris skall man kämpat för att höja sin eller 
andras livskvalitet i en svår livssituation. 
Vidare önskar Börje att klubbarna stöttar handikappsarbetet både genom att 
bidra till handikapp-OS och att göra kommunerna tillgängliga för de 
handikappade. Börje föreslår att DG skall utse en klubb i varje distrikt som kan 
arbeta med ”Gör din kommun tillgänglig”. 
 
Beslut: GR beslutade godkänna förslag till följande projekt: 

1. Handikapp-OS – stöd svensk handikappidrott bilaga 11a. 
2. Aktiveringsprojekt – nya möjligheter bilaga 11b. 
3. Bragdlejon och livskvalitetspriser bilaga 11c. 
4. Gör din kommun tillgänglig… bilaga 11d. 

 
 
Barn- och ungdomsverksamheten 
Hans Folkesson har till mötet skickat in bilaga 16 a. Följande statistik kan 
redovisas: 
 
Antal utskickade ungdomar: 
      2004 2005 
       74 st 89 st 
Biljettpriser i snitt: 
Italien      4 696 4 696 
Turkiet     5 264 5 997 
Tyskland      4 407 3 671 
USA    10 057 10 829 
Biljettpriser totalt: 
 355 383 430 075 
Snitt på samtliga biljetter 
     4 802 4 832 
 
Katalogen på kommande läger skickas ut till DG och alla klubbar i landet under 
hösten. 
 
Ett seminarie för distriktens ungdomsansvariga kommer att hållas den 8 oktober. 
Man kommer dessutom att sammankalla kommande sommars lägerkommittéer 
för att ge stöd till lägerverksamheten. 
 
Jan Lofjärd har till mötet skickat in bilaga 16 b. Alla utom de japanska 
ungdomarna har lämnat landet och åkt hem. 
En mer fullödig rapport kommer till GR i november. 
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GR gav Hans och Jan en varm applåd för den stora arbetsinsats med ca 7-800 
timmar per man som arbetet kräver. 
 
Beslut: Rapporterna godkändes och lades till handlingarna. 
 
 
Narkotika 
Bo Sahlén har till mötet skickat in bilaga 17. Under hösten kommer en 
konferens för distriktens narkotikaansvariga att hållas. CAN skriver i en artikel 
att den vikande trenden av drogmissbruk dessvärre har brutits. Det 
drogförebyggande arbetet är ytterst viktigt att fortsätta. Bengt Grönwall föreslår 
att Bo skall informera DG om bra hemsidor med information om arbetet mot 
droger. 
 
Beslut: GR godkände rapporten som lades till handlingarna. 
 
 
LEO 
Kenneth Persson har till mötet skickat in bilaga 14. 
 
Beslut: GR godkände rapporten som lades till handlingarna. 
 

Mötet ajourneras för lunch. Efter lunchen informerade Marianne Jansson om Lions Quest. 
Marianne berättade bland annat att det sista programmet ”Tillsammans - …” lärarhandledning 
för gymnasiet är under arbete. Det gör att program kommer att finnas från förskoleklass till 
gymnasium. 
 
§ 26 Ekonomi 

Controller Ralph Alhquist började med att tacka sin föregångare Annette E-W 
för ett utmärkt arbete och för de underlag som lämnats över. 
 
Ralph informerar följande: 

• Kort genomgång av budget. För tidigt med uppföljning. 
• I projekten finns per den 30 juni  6 195 020,88 fördelade på de enskilda 

projekten. 
• Placeringskommitténs målsättning är att bistå VU med råd och stöd 

avseende placering av MD:s finansielle tillgångar. 
• Det finns ett antal policys som verksamheten i lions skall ta hänsyn till i 

sitt arbete. 
• Reseräkning i en uppdaterad form finns på hemsidan både som exelblad 

och i pdf-fil. 
Kallar VU eller GR resenären skall reseräkning gå till controllern för 
attest för att sedan bli utbetalad. Kallar kommittéordföranden resenären 
skall reseräkning skickas till kommittéordförande för kontroll och 
påskrift. Kommittéordförande skickar till controller för attest för att 
sedan bli utbetald. 

• Flygresor skall beställas genom Bernard Gradiska på kontoret. 
 

Beslut: GR beslutade att flygresor skall beställas genom Bernard Gradiska på 
kontoret. I övrigt godkändes rapporten och lades till handlingarna. 
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§ 27 50-öringen 
Omedelbart föregående guvernörsrådsordförande (IPCC) Håkan Johansson 
redogjorde för rapport från PCC Alf Bakken enligt bil 15. 
 
Beslut: GR tog följande beslut i fråga om insamlande av 50-öringen: 

1. Lions skall genomföra en kampanj med att samla in 50-öringen i silver 
som slutar att gälla som betalningsmedel den 1 januari 2006. 

2. Tiden för insamlandet blir från den tidpunkt under hösten den enskilda 
klubben finner lämpligt till och med senast den 28 april 2006. 

3. Syftet med insamlingen skall vara Sight First som får ett eget konto. 
4. Kostnader för inköp av myntpåsar ca 10000.- tas ur projektet. 

Uppräkningskostnader om max 1 % tas ur projektet. Kostnader för 
eventuell marknadsföring om max 5000.- tas ur projektet. Material skall 
sändas via DG och finnas i The Lion. 

 
§ 28 Motion nr 5, om handläggning av motioner 

IPCC Håkan Johansson redogjorde för rapport från PCC Alf Bakken enligt 
bilaga 12. 
 
Beslut: GR tog följande beslut i fråga om motion nr 5: 

1. Att motioner presenteras på MD:s hemsida i december tillsammans med 
distriktets yttrande. 

2. Klubbarna kan ge DG synpunkter senast tre veckor före GR:s ”februari”-
möte. 

3. Efter GR-mötet i februari kompletteras hemsidan med GR:s yttrande. 
4. GR:s förslag till RM redovisas efter GR:s ”februari”-möte. 
5. Webbmastern skall utreda förutsättningar för eventuella röstknappar. 

 
§ 29 Nya organisationen 

IPCC Håkan Johansson redogjorde för VU:s uppdrag enligt rapport bil 13. 
Stadgesekreterare Rolf Grune påpekade att i RM-protokollet finns inget beslut 
om att ledamot i kommittéer inte kan inneha post på distriktsnivå. Därmed måste 
§ 128 GR 10 förslag 1 sidan 6 2004-2005 upphävas då det inte är en fråga för 
GR att besluta i. 
Rolf Grune börjar nu arbetet med att förändra de stadgar som måste justeras med 
anledning av RM-beslut i Halmstad. Det kommer dessutom att finnas 
övergångsregler för att få rätt infasning av ledamöterna. 
 
Börje Jonsson kompletterar sitt svar till VU:s enkät bil 13, att handikapp lägger 
ner ca 4-500 timmar per år i arbete. 
 
Beslut: GR beslutade att ledamot i kommitté kan ha samma post på distriktsnivå 
och upphäver därmed beslut i § 128 GR 10 2004-2005. 
 
GR beslutar att som övergång skall nominering ske på följande sätt: 

1. IRD väljs på tre år och kan inte välja om. 
2. Handikapp väljs på 2 år och kan väljas om en gång d v s max 5 år. 
3. Diabetes väljs på 1 år och kan väljas om en gång d v s max 4 år. 
4. Ordförande väljs på 1 år men kan väljas om två gånger d v s max 3 år. 
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5. YED väljs på tre år och kan inte välja om. 
6. LEO väljs på 2 år och kan väljas om en gång d v s max 5 år. 
7. NO väljs på 1 år och kan väljas om en gång d v s max 4 år. 
8. Ordförande väljs på 1 år men kan väljas om två gånger d v s max 3 år. 

 
§ 30 Varumärkesskydd ”Röda Fjädern” 

IPCC Håkan Johansson redogjorde för VU:s uppdrag i kontroll av skrivning vart 
avkastning av medel skall gå enligt Wasa U-hjälpsfond och Eldsjäl 
 
Beslut: GR beslutar att kostnader för skyddandet av varumärket ”Röda Fjädern” 
skall gå på administrativa medel. Starkostnaderna för varumärkesskyddet ligger 
i bokslut för 2004-2005 i den administrativa kassan. Kommande drift för 
upprätthållandet av skyddet kommer att ligga i kommande års administrativa 
driftskostnader. 

 
Mötet ajourneras till söndag morgon klockan 9,00. 
 
§ 31 Conventionresan 

Konstateras kan att distrikten är ansvariga för distriktslotterierna. De distrikt 
som ej har conventionlotterier uppmanas att åter ge sina medlemmar möjlighet 
att besöka convention. 
 
Beslut: GR beslutar att conventionresan skall upphandlas av kontoret och ger 
VU i uppdrag att påbörja upphandlingen. 
 
GR ger DG Willy Bäckström i uppdrag att kontrollera lotteriförordningen så att 
inget hinder föreligger för distrikten att sköta själva hanteringen av lotteriet. 

 
§ 32 Övriga rapporter 

Medlemsregister: Sune Karlsson gjorde en kort sammanfattning om arbetet med 
registret. Registret i USA har haft stora svårigheter och har legat nere. Det 
medförde försening i jämförelsearbetet mellan det svenska och amerikanska 
registret. Arbetet med konverteringen mellan det gamla svenska och det nya 
registret är nu igång och beräknas vara färdigt i september. Under innevarande 
veckoslut hölls IT-utbildning för ansvariga i distrikten. 
GR tackar Sune Karlsson för allt det arbete som är gjort med registret. 

 
§ 33 Övriga frågor 

a: LC Lidingö ansöker om att få anordna Nordiskt Samarbetsråd (NSR) 2008. 
 
Beslut: GR beslutar att ge LC Lidingö i uppdrag att anordna NSR 2008. 
 
 
b: Lions skall utse en representant till Barndiabetesfondens styrelse. Bernt 
Fransen föreslås. 
 
Beslut: GR beslutar utse Bernt Fransen som lions representant i 
Barndiabetesfondens styrelse. 
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c: Förfrågan om tillstånd av nytryck av almanacka för Novozybkov. Förra året 
gav försäljningen av almanackan 156000.- vilket gör att man kan ge stöd till det 
första huset, hus A, med underhållsdetaljer. 
 
Beslut: GR beslutar att projektledningen får ge ut almanackan för 2006 för 
försäljning. 
 
 
d: Lennart Fridén lämnar en intressant och roande föredragning om Orkester 
Norden. Orkester Norden spelade på Dag Hammarskjölds 100-års jubileum. 
Utrikesdepartementet bistod med medel för att täcka kostnaderna för 
musikanter, stämledare och dirigent. LC Ellenbogen tackas särskilt för allt stöd 
som kommer från klubben med anledning av ungdomars deltagande i orkestern. 
 
Sverige deltar i årets musikertävling för trumpet med en norrman som fått sin 
utbildning i Sverige och som sedan ett antal år tillbaka bor i Sverige. 
 
 
e: Stadgesekreterare Rolf Grune informerade om sitt pågående arbete med 
förändringen av stadgarna. Förslag kommer att ges till GR inför novembermötet 
och måste vara färdigbehandlat på februarimötet för att förslag skall kunna 
läggas till RM i Trollhättan. 
 
 
f: Tauno Mustonen frågar om resultatet av utredningen gällande fasadflaggorna.  
 
Beslut: VU ges i uppdrag att kontrollera statusen på den gamla utredningen. 
Bernard skall kontrollera med supplies om det numera finns en flagga till 
försäljning från USA. 
 
 
g: IPCC Håkan Johansson förmedlar en inbjudan till golftävlingen ”Tumba 
Mixen” på Ullnabanan. 
 
Beslut: GR beslutar att ge webbmastern i uppdrag att lägga inbjudan på 
hemsidan. 
 

Bordlagd fråga § 25: 
ZO-seminarie 
Efter undersökning konstateras att det i Framtidskommittén budget finns att 
tillgå 75000.-. Under posten oförutsedda kostnader på driften kan ytterligare 
25000.- omfördelas tack vare att budgeten är tagen som en rambudget. 
 
Beslut: GR beslutar följande: 

1. att konferens om ”Positiv medlemsutveckling” skall ske helgen 8-9 
oktober 2005. 

2. att konferensen finansieras med en omfördelning i rambudgeten dels 
inom framtidskommitténs ramar och dels med medel från oförutsett i 
driften, totalt 100000.-. 
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3. att distrikten sänder två representanter var förutom distrikt 101-A och 
101-VG som skall sända fyra på grund av distriktens storlek. De utsedda 
skall vara koordinatorn samt 1-3 ZO eller den som distriktsrådet finner 
vara mest lämpad att kunna förmedla metoden för medlemstillväxt och 
varumärkeskampanjen. 

4. Övriga ZO kan anmälas och delta på distriktens bekostnad till en kostnad 
av 3000.- per person oavsett var i landet deltagaren kommer ifrån. 
Kontoret skall förmedla resorna. 

 
Extra upplaga av The Lion 
Extra tidning The Lion inför varumärkeskampanjen kan tryckas till en kostnad 
av 60000.-. Finansiering borde kunna ske genom annonsering. Distrikten 
uppmanas att försöka att få tag på annonsörer till ett värde av 6000.- per distrikt. 
 
Beslut: GR beslutar att under förutsättning att finansieringen kan lösas genom 
annonsering skall extra tidning tryckas. 
Maud Nordell kommer att ge distrikten en enklare säljbroschyr till hjälp för 
annonsförsäljare. 
 

§ 34 Nästa möte 12-13 november i Östersund 
DG Mona Larsson hälsar oss alla välkomna till Östersund den 12-13 november 
och beskriver helt kort arrangemanget. 
 

Mötet ajourneras för grupparbete om lägerverksamheten och återupptogs 11,10. Redovisning 
sker av gruppernas arbete. Detta material hanteras av YED Hans Folkesson och BYED Jan 
Lofjärd inför YEC-seminariet i oktober. 
 
§ 35 Avslutning 

IPCC Håkan Johansson tackar GRO Lennart Löf för ett väl genomfört möte. 
 
GRO Lennart Löf avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse. 
 

 
 
2005-08-14 
 
 
 
 
Annette Eiserman-Wikström  Lennart Löf 
vGRO   GRO 
 
 
Justeras: 
 
 
 
 
Liss-Britt Landén  Mona Larsson 
DG 101-GD   DG 101-N 





2005-2006  Bilaga 17 


 


Tyresö den 25 juli 2005 
 
 
Rapport till Guvernörsrådet 
Multipeldistrikt 101, Sverige 
 
Från Antidrogkommittén 
 
 
Till Guvernörsrådsmötet den 13 – 14 augusti i Upplands Väsby 
 
Kommittén för Antidrogverksamhet består av ordförande Bo Sahlén, LC Tyresö och vice 
ordförande Gunilla Lilja Persson, LC Mölndal/Kvarnbyn. Vi hade vårt första samman-
träffande i samband med att CAN – Centralförbundet för alkohol och narkotikaupplysning – 
hade sitt årsmöte den 9 juni i Stockholm. Vid årsmötet valdes Bo Sahlén som ordinarie 
styrelseledamot i CAN. Fastställda datum för höstens styrelsemöten är: 
- Torsdagen den 13 oktober kl 14.30 
- Torsdagen den 1 december kl 14.00 
Datum för vårens styrelsemöten är ännu ej fastställda. 
 
Nästa sammanträffande för Antidrogkommittén är planerat att hållas i början av augusti. 
Datum och plats är i skrivande stund ej fastställt. Sannolikt kommer då även representant för 
Lions Quest-kommittén att närvara. Inför detta sammanträffande kommer även kontakter att 
tas med tidigare ledamöter i Antidrogkommittén för att ”fånga upp” deras kunskaper och 
idéer. Detta för att planera inför verksamhetsåret och för att fastslå programpunkter inför 
helgen den 15 – 16 oktober. 
 
Lördag och söndag den 15 – 16 oktober är det nämligen dags för den årliga, gemensamma 
sammankomsten och utbildningshelgen för  kommittéerna Lions Quest och Antidrog. Platsen 
blir Scandic Hotell, Infra City, Upplands Väsby. Inbjudan skickas från Lions Quest-kontoret, 
Ingmar Nordström. Kallade blir bl a distriktens ansvariga för Lions Quest och Antidrog.  
 
Kampen mot droger är en mycket viktig del av Sveriges Lions arbete. Under detta  
verksamhetsår kommer en betydelsefull del i kommitténs arbete att bestå av att motivera våra 
distrikt och klubbar att arbeta för att samla in medel för inköp av narkotikahundar till Tull och 
Polis. Detta kommer också att bli en av utbildningshelgens huvudpunkter. 
 
Tyresö som ovan 
 
Bo Sahlén, PDG 
LC Tyresö 
Kommittéordförande 
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Rapport nr. 1(justerad 050726) Framtidskommittén (FUU) 2005/2006 


 
Kommittén tjuvstartade verksamhetsåret med ett första möte den 31 maj, detta 
för att starta arbetet med planeringen av ZO  seminariet  den 8-9 oktober vilket 
beslutades att genomföras på  GR-mötet 2005-05-07. 
 
ZO seminariet 
FUU kommer att inbjuda samtliga ZO alt. BZO samt distriktens FUU 
ordförande eller motsvarande till ett seminarium den 8-9 oktober DG beslutar 
vem av dessa som skall kallas, MD svarar för kostnaderna. Om distrikten önskar 
skicka ytterligare någon så får distrikten själva stå för kostnaderna. 
Syftet med seminariet är att ge stöd åt klubbarna så de får maximal draghjälp av 
varumärkeskampanjen och att klubbarna då netto ökar medlemsantalen. 
Lokal för seminariet är preliminärt bokad på Scandic-väst i Gävle. 
FUU kommittén har inför detta arbetet förstärkts med Bruno Ahlqvist och Maud  
Nordell. Till nästa möte och till seminariet är också inbjuden VDG 101 SV 
2005/2006 Åke Björkman som skall redogöra för det lyckade arbetet med att 
öka medlemsantalet som genomförts i Zon 6 i distrikt 101SV. 
Kallelse kommer att skickas efter GR mötet i augusti. 
 
VDG-utbildningen. 
Utbildningen genomförs med början den 12 augusti i samband med GR mötet.  
Utbildningen sker sedan under tre friliggande helger samt i samband med GR 
mötet i  februari. VDG deltager därigenom inte vid GR mötet i november. 
 
FUU:s VISION för 2005/2006 
Lions är dess klubbar med sina  verksamheter. FUU är till för att stödja 
och hjälpa klubbarna.  
FUU har som Vision för 2005/2006 att hjälpa klubbarna att bryta den negativa 
medlemstrenden. 
För att vi i kommittén skall kunna bistå klubbarna måste vi ha en öppen 
kommunikationskanal och då ser vi ZO som tillsammans med DG är den länk 
som kan öppna kommunikationen mellan klubbarna och kommittén. Vi  vill  öka 
betydelsen av ZO rollen, den är tillsammans med DG den bästa  
kommunikationskanalen som vi har i organisationen för att nå ned till Lions 
d.v.s. ned till Lions klubbars innersta liv. Alla förändringar måste förankras här 
på klubbnivå. Då  måste det finnas en tvåvägskanal och det är DG och ZO som 
ansvarar för att det är en öppen kanal. 
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FUU:s MÅLSÄTTNING för 2005/2006. 
Vi vill hjälpa klubbarna att halvera  antalet medlemmar som lämnar LIONS 
under verksamhetsåret, då i förhållande till utfallet 2004/2005 samt att varje 
klubb netto ökar sitt medlemsantal med minst en medlem.  
Alla distrikten skall dessutom öka med minst en klubb/distrikt. DG skall före  
GR mötet nr 3 den 12-13 november till MDEO rapportera om en  möjlig plats 
för en ny klubb i distriktet och inrapportera vem i distriktet som är ansvarig för 
distriktets realistiska möjliga klubbildning.  
Denna ansvarige skall sedan rapportera till MDEO i god tid före samtliga 
kommande GR-möten om hur arbetet fortskrider och anmäla när klubbildnings 
handlingarna skickats till USA . FUU är beredda att bistå  distrikten med detta 
arbete om så önskas. Denna målsättning ligger helt i linje med IP:s projekt 
”Kraften i siffran ett eller plus en” FUU kommer att arbeta med att IP:s projekt 
skall ge önskat resultat. 
 


      


Vice ordförande FUU, 
Kommittén beslöt att utse MDEO Inger Löf  till vice ordförande i kommittén.. 
 
Budget för 2005/2006. 
En genomgång av den budget som ligger för FUU visar att det nu planerade ZO 
seminariet inte kan genomföras utan att GR beslutar om att bevilja FUU ett 
tilläggsanslag om 250 000 Sek.. Den tidigare årliga kostnaden om 250 000 för 
VDG utbildningen ligger fast även för 05/06.  
Jag har av GRO utsetts att representera 101 vad gäller IP:s projekt +1  netto- 
medlem i varje klubb samt en ny klubb i varje distrikt. Enligt  mail från ID Erkki 
Laine så blir jag kallad till ett möte i Finland sista veckslutet augusti alt. första 
veckoslutet september och efter detta mötet kommer jag tillbaka med uppgifter 
till FFU och därefter till GR när vi bedömt  om vi kan klara den nu 
tillkommande uppgiften inom den här redovisade ramen.  
 
Nästa möte med kommittén beslöts att genomföras  på eftermiddagen den 12 
augusti på samma hotell som GR senare skall hållas. FUU kan då muntligt på 
GR-mötet den 13 augusti rapportera om hur planeringen av ZO seminariet samt 
Varumärkes kampanjen fortskrider.  
 
 
 
Perstorp i juli 2005  
 
Bengt Grönwall FUU ordförande 2005/2006 
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Rapport från Humankommittèn 
 
Inledningsvis kan sägas att detta blir en delvis redovisad bild av verksmheten, men den 
kommer att kompletteras. Lions MD 101 har i dagsläget inte så många projekt  som behöver 
medel.  
 
Det kan också sägas att vi i Humankommittèn har ett arbetsmöte den 5/8 för att klara ut ett 
antal frågor för kommande verksamhetsår, detta gör att det kanske kommer fram ytterligare 
information och då tar jag upp det på GR-mötet i augusti. 
 
Här kommer en kort repetetion av verksamheten: 
 
Viljandi, pojkhemmet 
 
Beslutade insatser är genomförda till fullo och den sista pusselbiten lades av Alf vid besök 
under juni då en tvättmaskin och brandvarnare överlämnades. När det gäller ekonomin så har 
insamlade medel förbrukats på beslutade åtgärder. Några kronor finns kvar. 
 
När det gäller ekonomin för samtliga projekt sker en separat redovisning vid GR. Bilaga 1 
 
 
Maarja Village, Sverigehuset 
 
 
 
 
 
 
 
Novozybkov, Änglagård 
 
Beslut om färdigställande av gynekolog- kliniken togs vid RM och GR. För att det skall kunna 
genomföras har pengar från Penningapåsen tillförts tillsammans med de medel från LCIF på 
75000 USD. 
Fortsatt försäljninga av almanackor och vykort under året kommer att ske från LC Vallentuna. 
IRD Lennart kommer att besöka Novozybkov den 28-31/7-05 för att få en bild av uppstart och 
se omfattning. 
Rapport vid GR från besöket mera i detalj. 
 
Grozny 
 
Vid RM beslutades om ett engångsbidrag på 300000 SEK för renovering av pumpanläggning. 
Arbetet är igång och en rapport kommer förhoppningsvi att ligga klar vid GR. 
God PR har erhållits genom TV 4 
 
 
 
 







2005-2006  Bilaga 10 
   


Sida 
  2 (2) 


Lennart Ahrnlund IRD 


c:\documents and settings\cynthia lo\mina dokument\protokoll\bilagor05-06\10-05-06.doc 


Tsunami-katastrofen 
 
Insamlat av klubbar och inbetalt till MD     7 732 350 SEK 
Varav utbetalt- till LCIF:       7 250 000 
   till volontärgruppen          94 662 
   till barnens dag i Thailand         30 294 
Kassabehållning            357 394 
 
Inbetalt till tältprojekt           476 990 
 
 
Inbetalt till Sveriges Lions Hjälpfond     1 774 444 
Utbetalt div. klubbprojekt          560 000 
Kassabehållning        1 214 444 
 
Ansökningar om 500 000 SEK har inkommit och behandlas under juni 
Medel till gemensamt NSR projekt har avsatts med 500 000 SEK, vad det blir skall komma 
inom kort. 
 
Katastrofberedskapen 
 
Direkt när Tsunami inträffade så beslutades att omgående utbetala 800 000 SEK 
 
 
Övriga arbetsuppgifter 
 


• Att kommittèn tar fram regler för utnyttjande av penningapåsen 
 


• Att kommittèn utvecklar förutsättningarna för hur IR projekt skall bedrivas 
 


• Att kommittèn tar fram instruktioner över hur ett projekt påbörjas, genomförs och 
avslutas med efterfäljande kontroll 


 
Sight First 
 
Ny världsomfattande aktivitet har beslutats under arbetsnamnet ”Sight First II”. Insamlingen 
skall pågå i tre år och att världen indelas i sju areor. Som medhjälpare i Sverige har Björn 
Wahlenius och Sivert Bäck utsetts, båda har accepterat och får vidare utbildning under 
hösten. 
 
Ekonomi Humankommittèn 
 
Verksamheten i Humankommittèn bedrivs med fastställd budget, den är i dag på 75 000 SEK, 
bedömningen idag visar att med kloka resor och beaktande av övriga kostnader klarar vi av att 
genomföra verksamheten. 
 
Ekonomi Projekt 
 
Redovisas separat efter kontakter med kontoret 
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Handikappfonden 2005-2006 


 


Projekt  HANDIKAPP-OS   -  Stöd Svensk Handikappidrott 


   “Handikappidrott är det viktigaste rehabiliteringsinstrumentet” 
 
 


Projektplanen upprättad den 18 juli 2005 av Börje Jonson 


   behandlas den  13-14 augusti 2005 av Guvernörsrådet 
 
 


Mål:   Aktiviteten med dess olika möjligheter och betydelse bör vara känd av varje Lion-


   medlem i Sverige. Lions stöd skall skapa förutsättningarna för duktiga handikapp-
   idrottare att kunna prestera sådana resultat att kvalifikationsgränserna för deltagan-
   de vid Handikapp-OS (Paralympics) kan nås. 
 
 


Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Halmstad 2005    
   Klubbidrag inkl. ev. Gåvobevisbeställningar  
   Information till varje klubb med hjälp av projektbrev, DG resp. The Lion-artiklar  
 
 
 


Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 


   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 
 


Ekonomi:  Kommitté 5.000       


  
 


Tidplan:  Start juli-2005 


 
    


Projektbeskrivning: Det är utomordentligt viktigt för dessa svenska ambassadörer att få träningsmöj- 


   ligheter så att man kan få möta idrottskamrater från övriga delar av världen och att få 
   mäta sin prestations- förmåga i ädel tävlan. Det faktum att nästan ingenting är  
   omöjligt” för den som drabbas av handikapp utgör en trösterik förebild för oss alla, 
   som ingenting vet vad nästa sekund i livet kan innebära. Ekonomiska medel för ett 
   möjliggörande är det viktigaste instrumentet för effektiv träning enligt våra  
   BRAGDLEJON.pristagare. 
 
    Riksmötet 2005 beslutade om att rekommendera ett klubbidrag till Handikappfondens 
   totala verksamhet om minst 40 kronor per medlem inkl. ev. Gåvobevisbeställningar, 
   varav 50% skall användas inom satsningen för deltagande vid Handikapp-OS. 
 
    


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2005, november 2005, februari/mars 2006 samt maj 2006. 


 
 
 
HAFO-121 
BJo 
050718 
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Handikappfonden 2004-2005 


 


Projekt  AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 
    
 


Projektplanen upprättad den 18 juli 2005 av Börje Jonson 
   behandlas den  13-14 augusti 2005 av Guvernörsrådet 
 
 


Mål:   Vi vill skapa möjligheter att presentera lokala projekt för aktivering och rehabili- 
   tering av handikappade. Det kan handla om att bryta isolering, att skapa nya möj- 
   ligheter, att ge stöd till “udda” områden, att höja insatsberedskapen och flexibi- 
   liteten under verksamhetsåret etc. 
 
 
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Halmstad 2005 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
   Beslut av GR / GRO efter förslag från HAFO 
 
 


Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 


Ekonomi:  Projektbidrag max. 100.000 
   Diverse utgifter          2.000      
   
 


Tidplan:  Start juli-2005 
 
    


Projektbeskrivning: Tanken är att få fram förslag till projekt vars förverkligande skall bli av betydelse för 
   flera handikappade rent allmänt, att visa på möjligheter till aktivering som kanske 
   inte prövats tidigare etc. Under verksamhetsåret 2004-20045inkom 15 st ansökningar 
   och förfrågningar varav 2 st beviljades. Övriga ansökningar har antingen avslagits 
   direkt eller vidarebefordrats till närliggande Lion-klubbar. Viss information om vår 
   fonds  verksam het har också distribuerats. 
 
 


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2005 november 2005, februari/mars 2006 samt maj 2006. 
 
 
HAFO-122 
BJo 
050718  
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Handikappfondenm 2004-2005 


 


Projekt  BRAGDLEJON - och LIVSKVALITETSPRISER 
    
 


Projektplanen upprättad den 18 juli 2005 av Börje Jonson 
   behandlas den 13-14 augusti 2005 av Guvernörsrådet 
 
 
Mål:   2 stipendier om vardera 15.000 kronor till en aktiv kvinnlig respektive en manlig 
   utövare  av handikappidrott. Åstadkomna resultat skall vara på “världsnivå”!. Juryn 
   har dessutom möjlighet att utdela max. 10.000 kronor om man finner att speciellt 
   behov föreligger. 
 
   2 - 3 stipendier om vardera 15.000 kronor till person som gjort stora och föredömliga 
   personliga insatser för egen och eller annans livskvalitet. 
 
   Priser vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på Stockholms Stadion. Totala 
   prisbeloppet uppgår till 10. 000 kronor. 
 
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Gävle 2005 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
   Nomineringsarbetet aktiveras av HAFO och  genomföres i samarbete med närlig- 
   gande Lions-klubbar. 
 
 
Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 
Ekonomi:  Priser                 95.000 
   Riksmöteskostnader 23.000 
   Kommitté    5.000 
    
Tidplan:  Start juli-2004 
 
Projektbeskrivning: Intresset för dessa stipendier bland verksamma inom handikappidrotten är stort och 
   det anses som mycket meriterande att bli nominerad. Handikappidrott anses av  
   många vara den bästa formen av rehabilitering, den bästa aktiveringsformen och den 
   bryter isoleringsriskerna. Den skapar också möjligheter till nya utmaningar, bättre 
   socialt liv och följaktligen en ökad livskvalitet. 
 
   Livskvalitetspriserna har tilldelats båda “kända” och “okända” och är mycket upp- 
   skattade. Att lyfta fram och uppmärksamma stora insatser som sker i det tysta är en 
   viktig uppgift för Lions. Det handlar om kampen för Livskvalitet utifrån ovanliga 
   förutsättningar. De utdelade prisen har senare uppmärksammats av olika media i 
   samband med personreportage i dags- och veckotidningar. 
 
  
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2005, november 2005, februari/mars 2006 samt maj 2006. 
 
 
 
 
HAFO-123 
BJo 
050718 
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Lions Clubs International MD-101 


Handikappfonden 2004-2005 


 


Projekt  Gör Din kommuns centrum tillgängligt... 
    


Projektplanen upprättad den  18 juli 20045av Börje Jonson 
   behandlas den  13-14 augusti 2005 av Guvernörsrådet 
 


Mål:   Det totala samhällets olika funktioner är delvis stängda för dom som har ett  
   funktionshinder. Klubbarna skall aktiveras i ett arbete, som via en “hinder- 
   inventering” med uppföljande förbättringar syftar till att göra varje kommun mera 
   tillgänglig 
 
   Utifrån hinderinventeringen förväntas en bild av gemensamma typer av hinder, som 
   kan skapa möjligheter till en flexibel lösning som kan kräva en idépristävling.  
     
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Piteå 2004 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen  Halmstad 2005 
   Samarbete med lokala handikapporganisationer, kommuner och landsting 
   Pilotförsök inom Östersund och Jämtlands län pågår 
   Info om aktivitet Handikapparkeringsplatser skickas till  LP i 101.N och 101-GD 
 


Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
   DG med hjälp av Distriktsråd 
 


Ekonomi:  Resor, litteratur, dokumentation, kurser, information  etc.  10.000 
 


Tidplan:  Start juli-2005 


Projektbeskrivning: Den handikappades röst är svag. Lions själ och tradition inrymmer mycket som har 
   handikappanknytning. Dagens samhälle är ej handikappanpassat och förståelsen är 
   tyvärr ganska svag trots “högtidliga” deklarationer. Ex. nya bankomatsystem, som ej 
   är anpassade för funktionshindrade, källsorteringssystem har samma defekter,  
   respekten för handikapparkeringarna är dålig,  bullerstörningarna ökar etc.  
 
   Respektive klubb kommer att taga ansvar för “sin” kommun och via kontakter med 
   de lokala handikapporganisationerna och kommunledningen organiseras en invente- 
   ring av olika hinder. Lokala affärer, rörelseidkare, intresseorganisationer och fastig- 
   hetsägare  engageras i arbetet. 
 
   Det har varit svårt att skapa förståelse för projektets möjligheter, möjligen på att det 
   handlar om ett nytt sött att arbeta inom Lions. Att vara med i samhället och direkt 
   påverka samhällsprocessen. Olika möjligheter har prövats och under verksamhetsåret 
   kommer ordf. och v.ordf. att bearbeta varje LP inom sina respektive distrikt, för att på 
   detta sätt försöka undanröja informationshinder av olika slag. Om inte detta lyckas 
   måste vi diskutera om fortsättningen av denna del i projektet. 
 
   Under verksamhetsåret 204-2005 fortsatte pilotarbetet i Östersund med inriktning på 
   ytterligare förbättringar av parkeringsläget, en säker miljö för synskadade, tillgänglig- 
   het för rörelsehindrade och informationstillgängligheten för hörselskakade och döva. 
   Vi har lyckats genomgöra många förbättringar som har uppskattats av dom funktions-
   hindrade. Av företag genomförda förbättringar har uppmärksammats av Lions som 
   "goda exempel". 
 


Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2005, november 2005, februari/mars 2006 samt maj 2006 
 
HAFO-124 
BJo 
050718 
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Utredning ang motion nr 5 från LC Perstorp om föredragande av motioner och förslag på 


distrikstråd, zonmöte och klubbmöte med remisshantering 


 


Utredningsgrupp: PCC Alf Bakken, DG Peje Josefsson, IPDG Lars-Gunnar Holmberg 


 


Nuläge: 


Motioner till RM skall vara  egna DG tillhanda senast 30/10, motion med yttrande skall vara 


MD-kontoret tillhanda30 /11 


Motionerna behandlas på GR-mötet i februari, GR:s yttrande redovisas i RM-trycket som skall 


vara medlemmarna tillhanda senast 45 dagar före RM 


 


GR:s förslag till RM  behandlas på GR-mötet i februari, GR:s förslag redovisas i RM-trycket 


som skall vara medlemmarna tillhanda senast 45 dagar före RM 


 


 


Förslag: 


 


Att motioner presenteras på MD:s hemsida i december tillsammans med distriktets yttrande, efter 


GR-mötet i februari kompletteras hemsidan med GR:s yttrande senast den sista februari. 


 


Att GR:s förslag till RM presenteras på MD:s hemsida senast den sista februari. 


 


Motioner och förslag skall även fortsättningsvis redovisas i RM-trycket. 


 


I en förlängning bör möjligheten att använda ”röstknappar” för att bifalla eller avslå kopplas till 


respektive motion och förslag, för att ge delegaterna på Riksmötet vägledning vad klubbarna ute 


i landet tycker. 
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Annette/lions/MD 101/organisation/sammanställning kommittéarbete 


VU har följande uppdrag: 


 
1. VU skall tillsammans med stadgesekreteraren se över stadgarna inför införandet av organisationsförändringen 1 


juli, 2006. 
 
Stadgesekreteraren bör börja översynen omgående. 
 
Förslag skall läggas fram till GR:s novembermöte 2005 så att förslag till beslut kan tas på GR:s februarimöte. 
Riksmötet skall kunna besluta för eller emot förslag till stadgeändringar i Trollhättan 2006. 
 


Stadgesekreterare Rolf Grune har under sommaren startat genomgång av revidering av stadga 
med anledning av beslutet om omorganisation på RM i Halmstad. Avrapportering sker på 
GR-möte i Upplands Väsby. 
 


2. VU skall uppmana Riksvalnämnden att omgående meddela eventuella svårigheter med anledning av 
omorganisationen och så att rapporten kan ges till GR på augustimötet. Eventuella beslut måste tas på GR-mötet i 
november. 
Rapportering måste skall ske på VU:s möte den 22 juli 2005. Vänligen sänd information till GRO Lennart Löf, 
Nygatan 6, 803 20  GÄVLE, senast den 20 juli 2005, eftersom kontoret är stängt. 
 


Ordförande i Riksvalnämnden har per telefon samtalat med GRO Lennart Löf om vilka 
åtgärder som övergång medför och hur kraven skall ställas på kommande kandidater. En 
person från Riksvalnämnden kallas till GR-mötet i Upplands Väsby. 
Konstateras kan dock att FUU i dagsläget redan fungerar som tänkt. För hjälpverksamheten 
och för barn- och ungdomsverksamheten gäller att respektive ordförande väljs på ett år i taget 
och kan omväljas max två gånger, d v s totalt tre år. För tilltänkta kandidater på 
ordförandeposten är det lämpligt att ledaregenskaper framträder för att leda och organisera 
respektive kommittés arbete i sin helhet. För ledamöter i kommittén för hjälpverksamhet 
gäller att intresse skall finnas för Internationella relationer och projekt, handikappsfrågor, 
diabetesfrågor samt för Katastrofberedskapen. För Kommittén för barn- och 
ungdomsverksamhet gäller att intresse finns för ungdomsutbyte, LEO samt för 
attityd/narkotikafrågor. Ledamöterna väljs första gången på tre, två respektive ett år för att få 
rullande val. Bägge kommittéerna får en ordförande och tre ledamöter. 
 


3. VU skall ge kommittéerna direktiv så att dessa kan inkomma med redovisning av sina arbetsuppgifter, tidsåtgången 
och kostnader för dessa, inför avstämning på GR:s möte i augusti.  
Bifogat finner du ett underlag att fylla i.   
Detta måste vara GRO Lennart Löf tillhanda senast den 20 juli.  
 
Rapporten skall redovisas vid GR-mötet i augusti och skall därför presenteras vid VU-mötet den 22 juli 2005. 
 
Eventuella beslut måste kunna tas på GR-mötet i november 2005. 
 


Svar har inkommit från Diabetes, Röda Fjädern, Handikapp, Human, Katastrofberedskapen 
och Ungdom. Framtid anser att de redan gett struktur på sitt arbete. 
Det som är anmärkningsvärt och som måste tas särskild hänsyn till är den timtid som åtgår för 
ungdomsutbytet. 
Försök till sammanställning av inkomna uppgifter i förkortat format presenteras på separat 
blad. 
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Annette/lions/MD 101/organisation/sammanställning kommittéarbete 


Namn:  Diabetes 


Antal personer:  2 


Arbetsuppgifter: Vi representerar Sveriges lions i Barndiabetesfondens styrelse, informerar om 
sjukdomen och betonar betydelsen av fortsatt forskning i ämnet och betydelsen av medel 
för att genomföra forskningen. 


Arbetssätt:  Besöker GR, Distriktsmöten och klubbar. Samt informerar genom tidningen ”Sticket”. 


Tidsåtgång: - 


Kostnader: Inga kostnader för MD då företagssponsorer står för eventuella kostnader. 


 
Namn: Stiftelsen Lions forskningsfond för åldersrelaterade sjukdomar. 
Antal personer: 3 ordinarie ledamöter. 
Arbetsuppgifter: Annonsera och mottaga och utvärdera ansökningar om bistånd för forskningsändamål eller 


annat som förhöjer de äldres livskvalitet. Ca 40-50 ansökningar inkommer per år. 


Arbetssätt: Telefonmöten och ett styrelsemöte. 


Tidsåtgång: Cirka 100-120 arbetstimmar per år. 


Kostnader: Kostnaderna betalas av stiftelsen. 


 
Namn: Handikappsfonden 


Antal personer: 2 


Arbetsuppgifter: Fullföljer uppdrag enligt riksmötesbeslut inom handikappsområdet. Sökning av kandidater 
till bragdlejon- och livskvalitetspriser. Projektledning samt handläggning av 
bidragsärenden. 


Arbetssätt: Möten, brev, telefon samt e-mail. 


Tidsåtgång: Varierar från hela dagar till enstaka timmar. 


Kostnader: Varierar men berör främst deltagande på GR och RM utöver projektkostnader. 


 
Namn: Human 


Antal personer: 4 


Arbetsuppgifter: Har bland annat ansvar för kommitténs verksamhet och ekonomi, regelbundet ge 
information till GRO, handlägga givna uppdrag från GR samt redovisa kommitténs 
verksamhet på GR och RM. 


Arbetssätt: Arbetsmöten, besöka projektplatser, telefonmöten och mailkontakter. 


Tidsåtgång: Cirka 15-20 dagar. 


Kostnader: Totalt cirka 78000.- 


 
Namn: Katastrofberedskapen 


Antal personer: 4 


Arbetsuppgifter: Ansvara för katastrofhjälp vid inträffade katastrofer inom och utom landet. Ansvara för 
samarbetet med SRV. 


Arbetssätt: Telefonmöten 


Tidsåtgång: 25-30 timmar. 


Kostnader: 2-3000.- 


 
Namn: Ungdom 
Antal personer: 2 


Arbetsuppgifter: Ta emot 100 ungdomar till svenska läger (BYED) och sända iväg lika många ungdomar till 
läger utomlands (YED). Ha kontakt med distriktens YEC. Möta YED i Europa för att 
diskutera kommande läger. Sammanställa lägerkatalogen. 


Arbetssätt: Via möten på NSR och EF samt hållande av YEC-konferensen. Telefon och e-mail. 


Tidsåtgång: BYED ca 700 timmar och YED ca 800 timmar. 
Kostnader: 90000.- inklusive narkotika. Katalogen kostar ca 6000.- att framställa. 
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Rapport till GR 2005-2006 inför GR-mötet den 13 augusti 2005  


 
 
 
 


RAPPORT FÖR LEOVERKSAMHETEN 
PERIODEN 2005-05-08 – 2005-07-25 


 
 


 
Under Riksmötet i Halmstad 2005-05-05 – 2005-05-07 genomförde LEO ett eget RM. 
Protokoll från LEO RM bifogas denna rapport. 
Som framgår av protokollet har LEO många aktiviteter såväl av insamlingskaraktär som i 
syfte att skaffa PR kring LEO och Lions. 
 
Under RM fick även LEO möjlighet att på scenen berätta om sin verksamhet. 
 
Vid RM hade undertecknad möjlighet att ha samtal med intresserade Lions om LEO 
verksamheten. Bland dessa kan nämnas 101-SM där Lions Sölvesborg har inplanerat charter 
av en LEO klubb.  
 
Den 28 maj chartrades LEO Sölvesborg under trevliga former med deltagande av bl a DG 
Åke Hultqvist, medlemmar från såväl LEO Göteborg, LEO Sundet samt undertecknad. 
 
Med 101-SV pågår samtal om LEO klubbar i Perstorp och Hässleholm. 
 
I övrigt har jag inte erhållit någon information från resp DG om pågående diskussioner kring 
nybildandet av LEO klubbar. 
 
 
Kenneth Persson 
LEO kontaktperson 
 
 
 
Bilaga: Mötesprotokoll för LEOs riksmöte i Halmstad 2005 
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        2005-07-21 


 


 


 


Lions Clubs International 


 MD 101 


        Guvernörsrådet 


 


 


Vid Riksmötet i Halmstad uppdrogs åt Alf Bakken, LC Gagnef-Floda och Bengt 


Ericsson, LC Stockholm-Globen, att ta fram förslag till insamlingsaktivitet i samband 


med att den silverfärgade 50-öringen upphör att som giltigt betalningsmedel den 31 


december 2005. 


 


Vi föreslår att GR beslutar att sanktionera denna aktivitet som då skulle drivas med 


början i september 2005 och pågå t o m april 2006. 


 


För att kunna driva denna på ett effektivt sätt föreslår vi att GR beslutar: 


 


- Att arbetsgruppen får mandat att slutföra förhandlingar med Svensk Kassaservice 


- GR beslutar om syfte /mål med insamlade medel 


- Sight First skulle kunna vara målet för aktiviteten att bifogade samarbetsavtal 


- Anvisar vilket centralt konto inom Lions som ska användas och ev återföring till 


klubbarna 


- Att medel anslås för distribution via DG av information, de särskilda 


myntuppräkningspåsararna 


- Inköp av särskilda myntpåsar (ca 5-6 kr/styck), totalt ca 10 tkr 


- Hur den interna marknadsföringen inom LC ska ske, inslag i ”The Lion” etc 


 


Stockholm den 21 juli 2005-07-21 


Bengt Ericsson     Alf Bakken 
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Version 1, 2005-07-23 


 


Förslag på innehåll rörande den praktiska hanteringen. Information ska tillställas 


alla klubbar. 


 


 


Bakgrund 


Efter den 31 december 2005 blir den silverfärgade 50-öringen ogiltig som 


betalningsmedel. Riksbanken har i viss mån börjat informera om detta men information 


till allmänheten kommer att ges efter sommaren. Riksbanken kommer att uppmana alla 


att tömma sina sparbössor i syfte att åstadkomma en reaktivering av mynt. Från 


Riksbankens sida finns ett intresse av att även samla in giltiga mynt för att slippa prägla 


nya. 


Bankerna och Svensk Kassaservice kommer att lösa in mynt t o m den 28 april 2006. 


Penninginstituten kommer alltså att ta emot mynt men till de avgifter som varje bank 


fastställer samt ev krav på att mynten lämnas sorterade i pappersrör. 


  


Lions Clubs International i Sverige har träffat en överenskommelse med Svensk 


Kassaservice AB som innebär att lokala Lionsklubbar kommer att kunna lämna in mynt 


osorterade och utan uppräkningsavgifter och inbetalningsavgift på samtliga serviceställen 


hos Svensk Kassaservice (ca 800 orter) 


 


Det är alltså ett utsökt tillfällen för LC att under perioden fram t o m 28 april genom olika 


aktiviteter samla in mynt (alla sorter). Värdet av alla 50-öringar är 288 miljoner kr !!  


Mot bakgrund av tidigare erfarenheter gör Riksbanken den bedömningen att cirka 35% 


kommer att lämnas in, dvs 83 miljoner kronor. 


 


Här finns alltså stora möjligheter för Lions att genom olika aktiviteter …………..   
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Praktiska frågor och information om vad som gäller beträffande inlämning av mynt 


till Svensk Kassaservice 


 


- Inlämning av mynt kan göras vid alla serviceställen inkl butiker där Svensk 


Kassaservice har kontor 


 


- För att få en rationell hantering kan klubben lämna myntpåsar vid högst en gång 


per vecka och klubb 


 


- Myntpåsar får inte väga över 15 kg 


 


- Myntpåsarna kommer att distribueras till respektive klubb via ZO 


 


- I påsen läggs en specifikation/inbetalningskort  som ska innehålla den totala 


summan av mynten, Lionsklubbens namn,  identifikationsnummer ( finns i 


matrikeln) samt namn, adress och telefonnummer till den som lämnar in mynten 


 


- Ingen inbetalningsavgift kommer att tas ut av Svensk Kassaservice vid insättning 


på konto och inte heller någon uppräkningsavgift som normalt är 2:50 kr/myntrör 


 


- Mynt kan lämnas in även efter det att mynten är ogiltiga i handeln, dvs t o m den 


28 april 2006 


 


- Den som lämnar in mynten kommer att få ett tillfälligt kvitto på beloppet.  


 


- Detaljerad redovisning av hur mycket varje klubb samlat in redovisas centralt till 


Lions av Svensk Kassaservice. 


 


- Kontaktperson inom Lions:      
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Rapport från Ungdomskommittén, utresande, i juli 2005 
 


 


 


• 86 svenska ungdomar har rest ut i år. 
Fördelningen mellan länderna enligt följande:  
 
Australien 1st Belgien 2st Danmark 5st 
Irland  1st England 1st Estland 2st 
Finland  2st Frankrike 5st Island 1st 
Israel  3st Italien 8st Japan 5st 
Kroatien  1st Holland 5st Norge 2st 
Portugal  1st Schweiz 2st Slovenien 1st 
Spanien  1st Tjeckien 3st Turkiet 12st 
Tyskland 7st Ungern 2st Österrike 5st 
USA  10st 
 
• 2 australienska ungdomar kommer att vistas i Sverige under jul & nyårshelgen. 
 
Eftersom vi i skrivande stund är mitt i själva utbytet kan jag omöjligt lämna en färdig rapport utan 
nöjer mig med ovanstående faktiska siffror. Återkommer med en utförlig slutrapport inför GR-
mötet i november. 
 
Vetlanda 05-07-26 
Hans Folkesson 
MDYEC, 101 Sverige 
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Rapport från Ungdomskommittén, inkommande, i juli 2005 
 


 


 


• 68 utländska ungdomar har rest in till Sverige i år. 
Fördelningen mellan länderna enligt följande:  
 
Belgien  2st Danmark 4st Polen  3st 
Canada                   1st Estland 2st Hong Kong   3st 
Finland  1st Frankrike 5st Island  1st 
Italien  9st Japan 6st Ryssland  1st 
Kroatien  2st Holland 1st Turkiet  8st 
Schweiz  2st Slovenien 2st Tyskland  5st 
Spanien  1st Tjeckien 3st  
Ungern  2st Österrike 3st 
USA  1st 
 
• 2 australiensiska ungdomar kommer att vistas i Sverige under jul & nyårshelgen. 
 
Eftersom vi i skrivande stund är mitt i själva utbytet kan jag omöjligt lämna en färdig rapport utan 
nöjer mig med ovanstående faktiska siffror. Återkommer med en utförlig slutrapport inför GR-
mötet i november. 
 
Varberg 05-07-26 
Jan Lofjärd 
BYED, 101 Sverige 
 
  
 
 
  


 





